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ÅRSMØTEPROTOKOLL 2025 

15-ÅRSJUBILEUM FOR FAGFORBUNDET FÆRDER 
 

Dato: 29.januar 2025 
Tid: 18.00 – 20.30 
Sted: Lillesalen, Nøtterøy Kulturhus 
Gjest fra Fylket: Nestleder Fagforbundet Vestfold, Hilde Sørdalen 
Antall med stemmerett: 26 
 
Leder Katinka B. Molstad ønsket velkommen og ba om ett minutts stillhet for de 
medlemmene som gikk bort i 2024. 
 
Deretter holdt hun en velkomsttale til medlemmer og jubilanter. Hun nevnte blant annet 
at vi må stå sammen for å legge grunnlaget for et sterkt og sammenknyttet fellesskap. 
Som fagforbund er vi sterke fordi vi står sammen. Og vi må fortsette med å jobbe for 
bedre arbeidsvilkår, rettferdighet og likebehandling. Samt en lønn til å leve av. 
 
Fotografering: Enstemmig tillatelse til å ta bilder til Facebook og hjemmeside. 
 
Konstituering: 
Forslag til vedtak: 
Dirigent: Chris Raymond Gjeldokk 
Sekretær: Runa Russøy Tonheim 
Tellekorps: John-Magne Borge og Jorunn Madsen 
To til å signere protokollen: Espen Kristoffersen og Marianne Olsen. 
 
Vedtak: Forslag til konstituering godkjent. 
 
Innkalling og saksdokumenter godkjent. 
Alle med mailadresse har fått tilsendt innkalling og saksdokumenter. 
I tillegg ble innkallingen lagt ut på Facebook. 
 
Dirigent Chris Raymond Gjeldokk gikk gjennom agendaen for årsmøtet. 
 
Leder Katinka B. Molstad gjennomgikk årsberetningen for foreningen. 
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Alle sakspapirer er sendt ut på mail, derfor ble ingen andre årsberetninger lest opp. 
Vedtak: Alle årsberetninger enstemmig godkjent. 
 
 
Regnskapet for 2024: 
Kasserer Eva Sværd gjennomgikk regnskapet for 2024. 
Frikjøp: Kommunen forskutterer lønn mot faktura. Summen er ikke helt avklart enda, da 
kasserer og kommunen ikke er helt enige om summen. 
 
Vedtak: Regnskapet for 2024 enstemmig godkjent. 
 
Resultatrapport for 2024: 
Gjennomgang ved kasserer. 
 
Vedtak: Resultatrapport enstemmig godkjent. 
 
Revisorrapport med merknad: Kasserer gikk gjennom rapporten. 
 
Budsjettforslag for 2025: 
Gjennomgang ved kasserer. 

- Litt høyere utgifter til data, bl.a. på grunn av krav til lisenser for KLAR, som er et 
obligatorisk opplæringsprogram for klubbledere (plasstillitvalgte). 

- Noe mer til seksjonsarbeid. 
- Summen for frikjøp vil bli omtrent som i 2024. 

  
Vedtak: Budsjettforslaget for 2025 enstemmig godkjent. 
 
Innkomne saker: 
 
Sak 1: Ønske om julebord for medlemmene. 
Saken er ikke på forhånd tatt opp på et styremøte. 
Svar: Julebord for alle medlemmene vil koste mye, selv med egenandel. Vi sliter også 
med dårlig oppmøte på medlemsaktiviteter. Et julebord bety at andre områder vil få 
mindre penger. Derfor har foreningen de tre siste årene donert penger slik: 2022 og 2023: 
kr. 10 000,- hvert år til Kirkens Bymisjon, da de også hjelper innbyggere fra Færder. I 2024 
donerte vi kr. 10 000,- til prosjektet ‘’Et annerledes juletre’’, der det blir kjøpt inn 
julegaver til barn i dårligstilte familier i Færder. 
Innspillet vil tatt videre til neste styremøte.  
 
Innspill: Lite info om dette. 
Svar: Vi kan bruke Fane 2 (medlemsregisteret) til å sende ut info til de som har mail. 
 
Sak 2: Status ny hytte. 
Svar: På et ekstraordinært årsmøte 14.9.2023 fikk foreningen fullmakt til å selge hytta og 
bruke pengene til kjøp av ny hytte. 

- Hytta ble solgt våren/sommeren 2024. 
- Pengene står på bok. 
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- Representanter fra foreningen har sjekket forskjellige områder, og konkludert med 
at Kongsberg er et godt alternativ. Der skjer det mye hele året, og det er kort vei 
dit, både med bil og kollektiv. 

- Det er bevisst brukt god tid på å finne riktig område. 
- Kasserer har vært i kontakt med banken. Selv om de ikke kan gi oss noe 

lånetilbud før vi har noe konkret å vise til, så antar vi at et lån på max 3 millioner 
er det meste foreningen kan betjene. 

 
Aktivitetsplan for 2025: 
Informasjon ved nestleder Alexander Olaues Bommen. 
Aktivitetsplanen er et levende dokument. 
Alt av faste møter ligger inne, og så redigeres planen etter behov. 
Vi har blant annet også et samarbeid med Fagforbundet region Tønsberg i mars, da 
opptrer Nilsi på Støperiet. Dette er gratis for medlemmene. 
 
Valg: 
Gjennomgang ved leder av valgkomiteen, Else Holbæk. 
 

VALGFORSLAG FOR 2025 /2026   

************************************************************* 
     

FAGFORENINGSSTYRET         

     

Leder Katinka B Molstad   feb.27 

Nestleder Alexander Olaues Bommen   24/25 

Sekretær Runa R. Tonheim   25/26 

Opplæringsansvarlig Else Holbæk   25/26 

Kasserer/Seksjonsleder Eva Sværd   24/25 

Fane 2- ansvarlig Borgny Moen   24/25 

Styremedlem/Områdetillitsvalgt Erica D. Røseth   24/25 

Styremedlem/Seksjonsleder Espen Kristoffersen   24/25 

Styremedlem Magnus Smee Daae   24/25 

Styremedlem/Seksjonsleder Jeanette Berntzen Møller    

Styremedlem/Seksjonsleder                        Christian Lycke  25/26 

HTV i Færder kommune skal tiltre styret med alle rettigheter   

HVO i Færder kommune skal tiltre styret med talerett.     

     

     

YRKESSEKSJON HELSE OG SOSIAL YHS    

Leder Eva Sværd   24/25 

Nestleder Kari Kristoffersen   25/26 

Styremedlem Katrine Reichel Eia   25/26 

Styremedlem Ine-Veronica Hem-Jacobsen  25/26 

     

     

YRKESSEKSJON SAMFERDSEL OG TEKNISK YST   

Leder Espen Kristoffersen   24/25 
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Nestleder Elisabeth Westrheim   24/25 

Styremedlem    Mangler 

Styremedlem    Mangler 

     

     

YRKESSEKSJON KIRKE, KULTUR OG OPPVEKST YKKO   

Leder Jeanette Berntzen Møller   24/25 

Nestleder Alexander Bommen   24/25 

Styremedlem Ingeborg F. Teige   24/25 

     

     

YRKESSEKSJON KONTOR OG ADMINISTRASJON YKA   

Leder Christian Lycke   25/26 

Nestleder    Mangler 

Styremedlem    Mangler 

     

     

UNGDOMSUTVALG     

Leder    Mangler 

Styremedlem    Mangler 

Styremedlem    Mangler 

     

     

PENSJONISTUTVALG     

Leder Jorunn Madsen   25/26 

Nestleder Kaia Røyseth   25/26 

Styremedlem Berit Winge Larsen, ny høsten 2024  24/25 

     

REPRESENTANTER TIL FYLKESKRETSENS REPRESENTANTSKAP OG FYLKESMØTE  
1: Leder Katinka B. Molstad    

2: HTV Færder kommune May Elisabeth Gran    

3: OTV Færder kommune Erica D. Røseth    

     

Vara Nestleder Alexander Bommen   

Vara:  Else Holbæk , Opplæringsansvarlig   

Vara:                                                                 Borgny Moen Fane 2- ansvarlig   

     

FAGFORBUNDETS KOORDINAERINGSLEDD I VESTFOLD INTERKOMMUNALE BRANNVESEN  

Leder Katinka B. Molstad  Vara 
Nestleder Alexander 
Bommen 

     

HYTTEKOMITE INNTIL NY HYTTE       

Leder Wenche B Terjesen     24/25 

Utleieansvarlig Wenche B Terjesen     24/25 

Medlem Haseda Begic     24/25 

Medlem       Mangler 

Medlem    Mangler 
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VALGKOMITE     

Leder Else Holbæk   24/25 

Medlem Chris Raymond Gjeldokk   25/26 

Medlem Ingeborg F. Teige   24/25 

medlem Runa Russøy Tonheim   24/25 

     

     

     

     

OPPLÆRINGSUTVALG     

Opplæringsansvarlig Else Holbæk   25/26 

Leder YHS Eva Sværd   24/25 

Leder YKKO Jeanette Berntzen Møller   24/25 

Leder YST Espen Kristoffersen   24/25 

Leder YKA Christian Lycke   25/26 

     

KONTROLL OG REVISJONSKOMITE    

Leder Gunn Elisabeth Hübner   25/26 

Medlem Ingeborg F. Teige   25/26 

Varamedlem     

     

     

LO I VESTFOLD      

Leder Katinka B. Molstad     

     
 
Leder for valgkomiteen ba om fullmakt fra årsmøtet  til å fylle ledige verv i løpet av året. 
 
Vedtak 1: Valgforslaget enstemmig vedtatt. 
Vedtak 2: En trenger bare en fullmakt fra årsmøtet for å fylle alle ledige verv. 
 
Til slutt takket Hilde Sørdalen for invitasjonen. 
Hun påpekte at det er mye jobb med å drive en fagforening, men at det gjør vi bra. 
Vi er gode på sosiale medier. 
Leder Katinka fikk ros for å ha raskt satt seg inn i jobben som leder, og tar oppgaver på 
strak arm. 
Deretter kom hun inn på viktigheten av å snakke om hele laget, at alle må ha en lønn 
som er til å leve av. 
Vi møter motstand fra arbeidsgiversiden. Må ha et godt og trygt arbeidsliv, derfor må vi 
stå sammen. Skal bruke LO-kongressen til å fremme våre saker. 
IA-avtalen og sykelønna blir utfordret i disse tider, spesielt av NHO, men alle kan være 
trygge på at det blir kamp for å beholde full sykelønn. NHO spekulerer i at vi får ny 
regjering etter valget, derfor er det viktig å stemme rett. 
Gratulasjon til de som tok gjenvalg, og til de nye som takket ja til et ledig verv. 
Til slutt ble tidligere leder, Hilde Lundstrøm, takket for jobben hun har gjort. Fikk gave fra 
Fagforbundet Vestfold. 
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Jubilanter:  
Som eneste jubilant som var til stede, fikk Else Holbæk både merke, diplom og blomster. 
De andre vil få diplom og merke i posten/levert. 
 

25 ÅR 40 ÅR 
Johannes Andreassen 
Ann Elisabeth Aubert 
Berit Berg 
Kåre Eriksen 
Aase Fjeld 
Else Karin Holbæk 
Lill-Rigmor Hübner 
Anita Hvitstein 
Valborg Sofie Isaschsen 
Merete Elmer Jensen 
Christin Kristensen 
Tone Fossheim Kvisle  
Inger Marthinsen 
Anne-Berit Riis 
Kirstin Rygh 
Jorunn Steinsholt 
Christin Marie Stensholt 
Kristin HV Stensvold 

Anne-Lise Bjerkelund 
Margareth Bowyer 
Rita Tove Carlsen 
Torill Bærø Eliassen 
Anne Birgitte Gurrik 
Kristina Hjorteset 
Lise-Inger Kjærnsrød 
Laila Lorentzen 

 
Hilde Sørdalen og Chris Raymond Gjeldokk fikk blomster som takk. 
 
Møtet ble avsluttet med god mat og kaker. 
 
Ref. Runa Russøy Tonheim 
 
 
 
 
……………………………………………………                             ………………………………………………… 
                 Espen Kristoffersen                                                                        Marianne Olsen 


